



英語口語訓練 English Oral Training*			2	2	航空暨運輸行銷管理 Marketing*	2	2			航空暨運輸高階日語 Airline & Transport Advanced Japanese*	2	2							學分
					國際禮儀 International Etiquette*	2	2			航空暨運輸企業經營實務 Airline and Transport Business Management Practices*	2	2							26
					客艙安全管理 Cabin Security Management*	2	2			航空機務概論 Aviation Maintenance Conceptualism*	2	2							Credits
					航空暨運輸日語 Airline & Transport Japanese*	2	2			顧客服務管理 Customer Service Management*	2	2							
					航空暨運輸訂位實務 Airline & Transport Reservation Practice*	2	2			航空及旅遊健康管理 Aviation and Travel Health Management*	2	2							
					初階韓語 Basic Korean*	2	2			航空貨運實務 Air Cargo Practice*	2	2							
					初階粵語 Basic Cantonese*	2	2			飛行原理概論 Fundamentals of Flight Theory*	2	2							
					大眾運輸概論 Introduction to Mass Transit System*	2	2			旅遊暨運輸實務(一) Practices of Travel and Transport (I)*	3	3							
					國際貿易實務 International Trade Practice*	2	2			校外參訪研習 Field Study*			1	1					
					航空暨運輸保安與危險品管理 Airline & Transport Security & Dangerous Goods Regulation Management*			2	2	空勤服務及人員管理 Cabin Service Management*			2	2					
					航空暨運輸應用日語 Airline & Transport Applied Japanese*			2	2	航空暨運輸風險與保險 Aviation Risk and Insurance*			2	2					
					服務行銷 Service Marketing*			2	2	班表設計與規劃 Schedule Designing and Planning*			2	2					
					航空氣象學 Aeronautical Meteorology*			2	2	航空簽派實務 Airline Plan Practice*			2	2					
					客艙服務實務 Cabin Service Practice*			2	2	旅遊業溝通與領導 Communication and Leadership for Travel Industry*			2	2					
					顧客抱怨處理實務 The Case Study of Customer Complaint Handling*			2	2	鐵道與觀光 Railway and Tourism*			2	2					
					進階韓語 Intermediate Korean*			2	2	商業英文寫作 English Writing in Commercial Business*			2	2					
					進階粵語 Intermediate Cantonese*			2	2	跨文化溝通與管理 Cross-Cultural Communication and Management*			2	2					
					貨運英文 Cargo English*			2	2	電子商務 Electronic Commerce*			2	2					
										商務英語溝通 English for Business Communication*			2	2					
										旅遊暨運輸實務(二) Practices of Travel and Transport (II)*			3	3					
小計 Subtotal	4	4	6	6	小計 Subtotal	24	24	18	18	小計 Subtotal	25	25	24	24					
總計 Total																			128

備註 Notes : 1、畢業學分數為 128 學分(含校訂必修 36 學分、院訂必修 10 學分、系訂必修 56 學分，選修至少達 26 學分)。 2、校外實習成績需提據廠商實習證明並檢附該實習成果，作為成績評定標準。 3、每學期修習學分數：依據本校日間部學生選課辦法之規定辦理。 4、跨系選修(含跨領域微學分課程)至多承認 12 學分(其中含跨校 6 學分)。 5、畢業前須符合本系訂定之畢業條件標準。 6、\*代表通識課程排課將考量班級數調整開課學期；()代表至少學分數或時數。

7、體育為分項選課。 8、通識領域係指由通識教育中心所開設之選修課程。 9、境外生校訂必修課程除軍訓與體育外，參照「華語課程實施要點」辦理。 10、有參與「空服實習合作計畫」之學生，第三學年與第四學年課程對調。

1. The required credits for the degree are 128 credits, including 36 required GE credits, 12 school required credits, department required 56 credits and 26 program elective credits. 2. The grading of the Off-campus Internship is partially based on the certificate of internship referred by the company and the internship reports/assignments. 3. The maximum credits taken each semester are based on the Guidelines for Student's Course Selection of the Day Division, NKUHT. 4. Inter-department or inter-disciplinary credits recognized 12 on the premise of the Director's approval. (Including Credits Programs) 5. Before graduation, students must finish the graduation threshold of the department. 6. \* represents that the general course schedule will be adjusted based on the number of classes in the starting semester ; () represents the minimum number of courses credits or courses hours. 7. Physical education is depending on the different course's items. 8. The field of General means the elective subject from General courses. 9. In addition to military training and physical education, the required subject for International Students should follow Mandarin Course Requirements. 10. Students participating in the "Flight Attendant Internship Cooperation Program", the courses in the third and fourth academic years will be swapped.